

## About the association

Emirates association of poultry breeders is a non-profit association established under sheikh Hamid Bin Butti Al Hamid in 2004 as producers committee based in Abu Dhabi the capital of United Arab Emirates.

In 2020 the committee became a registered association upon ministerial directive No. 135 issued on 27/07/2020

The association is governed by federal law No.02 for the year 2008.

## Our vision

Participate in achieving food security through continuous efforts and cooperation towards sustainable national poultry industry.

## Our Goals

Achieve UAE poultry sector sustainability.

Collaboration between governmental bodies and UAE poultry producers in achieving UAE food security.

Collaboration between poultry producers to improve biosecurity, knowledge exchange, increase production, improve productivity.

Collaboration with poultry producers to solve marketing obstacles.



"معاً لصناعة دواجن

وطنية مستدامة"

"Together for  
Sustainable  
Poultry  
Industry"

## عن الجمعية

جمعية الامارات لمربي الدواجن هي جمعية ذات نفع عام غير ربحية تأسست برعاية كريمة من الشيخ حامد بن بطي آل حامد تحت مسمى لجنة مربى الدواجن في العام 2004 ومقرها العاصمة ابوظبي من اجل خدمة قطاع الدواجن.

في العام 2020 اصبحت جمعية مسجلة بموجب قرار وزاري بالرقم 135 بتاريخ 27 يوليو 2020

تعمل الجمعية بموجب القانون الاتحادي رقم (2) لعام 2008

## رؤيتنا

المساهمة المجتمعية بالعمل المشترك البناء والمتواصل للوصول الى الامن الغذائي عبر صناعة دواجن وطنية مستدامة

## أهدافنا

تحقيق استدامة قطاع انتاج الدواجن في الامارات

التعاون بين الجهات الحكومية ذات الصلة و المربي في دولة الامارات العربية المتحدة للمساهمة في تحقيق الامن الغذائي

التعاون بين مربى الدواجن لتبادل الخبرات بينهم, تحقيق الامن الحيوي وتقليل انتشار الامراض, زيادة الانتاج المحلي و تحسين كفاءة الانتاج المحلي

التعاون مع مربى الدواجن المحليين لايجاد حلول للعقبات التسويقية

Collaborate with poultry producers to establish technical and statistical studies to improve productivity and lower production costs.

Advocate for poultry producers in solving poultry industry challenges.

## Our Membership

Emirates Association of Poultry Breeders is a gathering for all UAE poultry commercial farms, medium size farms, local poultry producers, in addition to all poultry professional individuals such veterinarians and animal production engineers in both public and private sector in UAE.

## Collaborating organizations

Ministry of community development

Ministry of environment and climate change

Ministry of economy

Abu Dhabi agriculture and food safety authority

Abu Dhabi statistical center

Corporations and private companies working in the poultry sector.

Other public interest associations

# جمعية الإمارات لمربي الدواجن

## EMIRATES ASSOCIATION OF POULTRY BREEDERS

"معاً لصناعة دواجن  
وطنية مستدامة"

"Together for  
Sustainable  
Poultry  
Industry"

التنسيق مع مربى الدواجن لعمل الدراسات الفنية و الاحصائية لرفع الكفاءة و ايجاد سبل تقليل التكاليف الانتاجية.

التنسيق بين مربى الدواجن المحليين و نقل وجهة نظرهم للجهات الحكومية ذات الصلة لحل التحديات و العقبات التي تواجه صناعة الدواجن في الدولة.

## عضويتنا

تضم الجمعية في عضويتها مزارع الدواجن المحلية التجارية والمتوسطة وصغار المنتجين بالاضافة الى المختصين العاملين في مجال صناعة الدواجن من أطباء بيطريين و مهندسين من القطاع العام و الخاص

الجهات والهيئات المتعاونة ذات الصلة

وزارة تنمية المجتمع

وزارة التغير المناخي والبيئة

وزارة الاقتصاد

هيئة ابوظبي للزراعة والسلامة الغذائية

مركز ابوظبي للاحصاء

الشركات والمؤسسات الخاصة العاملة في المجال

جمعيات ذات النفع العام الاخرى



Contact us!

للتواصل معنا

P.O. Box 47214 Abu Dhabi

Tel: +971 2 4436000

Email; [directorsoffice@eapb.ae](mailto:directorsoffice@eapb.ae)

